



# GREVE FODBOLD

## Bestyrelsesmøde GF – tirsdag 4. september

### Deltagere:

Charlotte Preisler Formand  
Jens Nørgaard Kasserer  
Pernille Hald Olsen  
Jari Leander  
Kenneth Hansen  
Martin Eyrich  
Lars Caspersen - syg.

### Greve kommune:

- Helhedsplan for GIC – faciliteter. Møde holdes 12. september. Jens deltager.
- Vi skal sikre os at Kommunen bliver en medspiller og ikke en modspiller.
- Puljeansøgninger: Det tager Martin. Charlotte har sendt mail til Ole Lemvig omkring tidligere ansøgninger.

### Beslutninger:

#### Struktur:

- Vi skal have lidt mere struktur på møderne. Jens sender tidligere forretningsorden. Den kigger vi igennem og godkender.

### Rollefordeling:

- Charlotte: Formand, medlemsstyring
- Jens: Økonomi, Medlem af GIC & DBU's repræsentantskab.
- Pernille: Faciliteter
- Jari: Sportslig ansvarlig for børn/ungdom, drenge
- Lars: Sportslig ansvarlig for børn/ungdom, piger
- Kenneth: Sponsoring
- Martin: Puljeansøgninger

### Økonomi:

- Pt. holder vi budgettet og det ser fint ud.

### 'Projekt egen avl' /satsning 2020/2023/2028

- Flot arbejde af Jari. Vi er alle enige om, at det er noget vi skal arbejde på. Men vi skal have sat estimater.

### EVT:

- Parkering – Greve Fodbold skal formilde videre til træner og ledere at der ikke må parkeres på brandveje og steder med gult optrukket
- Fonde – tager vi på en senere tidspunkt, når vi kommer tættere på nyt klubhus.
- Dialogmøder – Det vil vi gerne gøre igen den 8. og 11. oktober. Charlotte kontakter Langsiden for brug af "buret".